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ЗАПИСНИК 

СА 8. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Осма седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 29. јуна 2023. 
године у просторијама Хотела Фонтана у Врњачкој Бањи. У раду седнице учествују: Небојша Соколовић, 
Вера Живанић, Драгана Рашић /мења Бранка Суботића/, Марјан Иванов, Мирољуб Сеничић, Ермидин 
Елезовић и Горан Станковић. Седници не присуствује  Бранко Суботић. Седници Председништва присуствује 
и Милан Његомир, председник Актива Нови Сад. 

Седница Председништва почела је у 16.45. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Соколовић, поздравио све чланове Председништва и констатовао да постоји кворум за 

доношење одлука и предложио је следећи: 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  
 

1. Усвајање записника са претходне седнице председништва , 
2. Припрема за 6. Седницу Извршног одбора ЗЕТШС и XXIII седницу Скупштине ЗЕТШС 
3. Актуелности у средњем стручном образовању 
4. Предлог пословника о раду Скупштине ЗЕТШС 
5. Текућа питања  

 
Предлог дневног реда једногласно је усвојен након чега се кренуло на расправу по тачкама усвојеног  
дневог реда. 

Тачка 1. 

На предлог председавајућег записник са 7. седнице Председништва усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Небојша Соколовић је још једном упознао присутне са предлогом дневног реда за 6. седнице ИО која 
је члановима ИО и председништва послат раније, укратко је прошао кроз сваку од тачака дневног реда са 
најзначајнијим стварима које треба рећи. 

Након дневног реда ИО Соколовић је прешао на дневни ред XXIII седницу Скупштине ЗЕТШС где се 
осврнуо на тачку дневног реда која се тиче доделе признања заслужним поједницима и установама. 
Прочитао је предлог: 1. Организатори републичких такмичења /ШЦ „Никола Тесла“ Вршац за такмичење 
„Галаксија КУП 2023“,  СТШ „Миленко Брзак Уча“ – Рума за републичко такмичење сервисера термичких и 
расхладних уређаја, Висока школа електротехнике и рачунарства – Београд (АТУСС из Београда) за 
републичко такмичење из мултимедија и програмирања и ТШ „Иван Сарић“ из Суботице за 
републичкотакмичење из ОЕТ 1 и 2, електроника, енергетска електроника/. 2. поједници: Маја Тодоровић – 
ЗУОВ и Богољуб Лазаревић - МП за дугогодишњу сарадњу са Заједницом. 3. установе: Continental 
Automotive Serbia doo и Департман за енергетику, електронику и телекомуникације Факултета техничких 
наука  у Новом Саду за помоћ у организацији такмичења. Као посебно признање Плакету заједнице и 
поклон у виду сабраних дела Радоја Домановића, Јована Дучића и Меше Селимовића доделити Ђурађу 
Бањцу. 



Милан Његомир је додао да би требало захвалницу доделити и Воји Антонићу који је направио први 
рачунар Галаксија и који се видео поруком обратио на почетку овогодишњег такмичења, као и 
Електронском факултету из Ниша и Високој техничкој школи струковних студија из Ниша који су такође 
помогли такмичење Галаксија КУП. 

Сви присутни су се сложили да је то уреду. 

Тачка 3. 

Горан Станковић је рекао да је у току претходне недеље разговарао са Мајом Тодоровић из ЗУОВ-а и 
да му је она потврдила долазак тако да ће она известити о неким битним актуелностима које се тичу 
подручја рада електротехника. 

Тачка 4. 

Небојша Соколовић је рекао да ће Горан Станковић дати информације у вези ове тачке. 
Горан Станковић је рекао да је предлог Пословника о раду Скупштине послат свим члановима 

скупштине уз позив и да је до сада добио један предлог за члан 39. који се тиче избора председника 
заједнице. 

Предлог је да тај члан гласи: 
„За председника Заједнице изабран је кандидат који је добио већину гласова укупног броја чланова 

Скупштине. Ако ни један од предложених кандидата  у првом кругу гласању не добије потребну већину 
гласова, поступак гласања се понаља. На поновном гласању (други круг) учествују два кандидата која су 
добила највећи број гласова на поновљеном првом гласању. 

Ако ни један од предложених кандидата  у поновљеном гласању у другом кругу не добије потребну 
већину гласова, поступак гласања се понаља. 

У поновљеном гласању за председника Заједнице изабран је кандидат који добије већину присутних 
чланова.“ 

Горан Станковић је рекао да се на овај начин мало упрошћава избор председника и да се он слаже са 
тим предлогом. 

Остали чланови председништва су, такође, сагласни са овим предлогом за члан 39. 
 
Након овога председавајући седнице Небојша Соколовић захвалио се члановима на учешћу у раду и 

затворио седницу. 
 
Седница Председништва завршена је у 17.25 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


